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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 16. desember 2011 

 
Tid og sted:   kl. 09.30 – 11.00, Skibotnsenteret 
 
Tilstede:   Jonas Stenberg Nilsen, Eirik Holmen, Ida-Kristin Larsen, 

Tobias Fagerli, Sandra Soini Salangli. 
 

Forfall:   Stian W Forsaa, Isak M Engstad Nilsen. 
 
Vara:    Sindre Hammer, Sadibou Hausmann. 
 
Merknader:   Ingen 
 
 
 
15/11   Orienteringssaker 

 
a) Erfaringer fra regional samling for ungdomsråd 
b) Bruk av musikkbinger i helger 
c) Økonomistatus for ungdomsrådet 

 
  Behandling: 
 
  Sakene tatt til orientering 
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16/11   Ungdommens fylkesting 2011/12 
 

Ungdommens fylkesting 2011/12 avholdes søndag 15. til tirsdag 17. januar 2012 
på St.Elisabeth Hotell i Tromsø. 
Formålet med Ungdommens fylkesting er å: 
· styrke ungdom sin medvirkning i det regionalpolitiske nivået 
· sikre ungdom medbestemmelse og påvirkning i fylkeskommunale saker 
· øke unges samfunnsengasjement 
· gi ungdom trening i medvirkning gjennom demokratiske kanaler 
 
Hver kommune i Troms inviteres til å sende to delegater. Delegatene skal være i 
alderen 15-25 år i det kalenderår Ungdommens fylkesting trer sammen. Troms 
fylkeskommune dekker opphold for deltagerne. 
 
Påmeldingsfristen er 20.desember 2012 og ungdomsrådet må avgjøre hvilke to 
som skal representere Storfjord. Det bør også velges to vararepresentanter. 
Ungdomsrådet må også vurdere om de dekker reiseutgiftene til deltakerne. De 
som ønsker å melde seg som kandidater må avklare dette med sine foresatte. Det 
vil ikke være reiseleder med fra Storfjord. 
 
Behandling: 
 
Fire kandidater meldte seg: 
Sandra, Tobias, Ida og Eirik. 
 
Skriftlig avstemming: 
Tobias  4 stemmer 
Ida  4 stemmer 
Sandra  3 stemmer 
Eirik  2 stemmer 
Forkastet 1 stemme 
 
Tobias og Ida valgt til representanter. Sandra 1. vara. Eirik 2. vara. 
 
Forslag fra Jonas 
Ungdomsrådet dekker reise. 
 
Enstemmig vedtatt 

 
Vedtak: Tobias Fagerli og Ida-Kristin Larsen representerer Storfjord kommune 

under Ungdommens fylkesting 2011/12. Sandra Salangli er 1. vara. Eirik 
Holmen er 2. vara. Ungdomsrådet dekker reise. 
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17/11   Budsjett 2012 
 

Det gjøres en gjennomgang av budsjettforslaget fra formannskapet i forhold til de 
områdene som har særlig betydning for ungdom: 

• Skole 

• Fritidsklubb 

• Kulturskole 

• Øvrige kommunale kulturtilbud 

• Tilskudd lag og foreninger 

• Budsjett ungdomsråd 

• Investeringsplan 

• Andre aktuelle områder 
 

Ungdomsrådet har anledning til å uttale seg skriftlig innen høringsfristen, samt 
delta på kommunestyremøtet 20. desember. Det har vært vanlig at to fra 
ungdomsrådet har deltatt. 

  
Behandling: 

 
  Forslag fra Jonas 
  Leder og nestleder møter i kommunestyret. 
 
  Enstemmig vedtatt 
 
  Innspill: 
 

1. [Transport ungdomsklubb] Det er positivt at det settes av penger til buss. 
Ungdomsrådet mener at midlene helst bør brukes til transport i helgene. 
Mandager kan man gjøre andre aktiviteter, mens i helgene er 
rusforebygging viktig, 

2. [Stillingskutt kulturskole] Det er så få kulturskolelærere at det ikke bør 
kuttes stillinger der. De som jobber der ”jobber som helter”. Det å kutte vil 
ramme enkelte musikkområder. Det er venteliste i kulturskolen nå, og 
færre lærere vil gjøre ventelista lengre. 

3. [Stillingskutt skole] Det er greit å fjerne stillinger fra Hatteng skole som er 
veldig ressurssterk, men ikke fra Skibotn skole pga mangel på lærere. 

4. [Stillingskutt kulturkontor] Maria er ikke tilstede under denne saken. Ida-

Kristin Larsen fører. Hun berører ungdommen, Har noe med stort sett alt i 
kommunen å gjøre som angår kultur. Kulturtilbudet i kommunen kan bli 
dårligere siden der er mindre tid til å behandle dem. Stillingen er viktigere 
enn pengene som blir spart. 

5. [Stillingskutt bibliotek] Hvis det bare blir litt kutt og filialen fremdeles 
holdes åpen går det bra. Ellers rammer kutt ikke ungdommen så mye. 

6. [Stillingskutt helsesøster] På Skibotn tror vi ikke kutt vil merkes, men på 
Hatteng føles det trygt og godt å ha en person å snakke med. Slik burde det 
også vært på Skibotn. Når helsesøster sitter i gangen på skolen er det 
lettere å ta kontakt. Mange ting er det lettere å snakke med helsesøster om 
enn foreldre. 

7. [Satser kulturskole] Det er ok å øke prisen på kulturskolen med så lite. 
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8. [Investingsbudsjettet lokale fritidsklubb] Det gjør ingenting at klubben slås 
sammen med flerbrukshallen. Ett lokale er bedre enn ingen. Men det må 
være ordentlig opplegg. Ungdommen må få være med på planlegginga. 

9. [Investingsbudsjettet kunstgressbane Hatteng] Det er veldig dumt for 
ungdom at kunstgressbanen utsettes med to år. Det er unødvendig, mange 
gleder seg og nå må de vente enda lengre. Ungdom bør prioriteres. En 
kunstgressbane kan også brukes av de som ikke er med i idrettslag. Det blir 
også lettere for idrettslagene å starte aktivitet. Viktig for samholdet på 
fritida, og rusforebyggende. Forstår at kunstgress ikke er det billigste, 
kanskje kan man ta det i deler? 

 
 
 
Sandra Salangli (s) 
Sadibou Hausmann (s) 
Ida-Kristin Larsen (s) 
Jonas Stenberg Nilsen (s) 
Sindre V E Hammer (s) 
Eirik Holmen (s) 
Tobias Fagerli (s) 
 
 
 
Rett avskrift bekreftes 16. desember 2011 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
 
 
 
 
 


